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内容概要

　　《投资学基础(第11版)(英文版)》以简洁的语言和清晰的脉络介绍了投资管理的基础方法和相关
工具，并回答了如何进行正确的投资和如何正确地管理投资等问题。
《投资学基础(第11版)(英文版)》的主要内容包括投资的基本环境和工具、普通股投资、固定收益证
券投资、投资组合管理及衍生证券，并提供网上章节介绍优先股投资、税优投资和不动产投资等。

　　《投资学基础(第11版)(英文版)》适合高校相关专业本科生学习投资学课程使用，也可作为金融
领域从业人员的参考读物。
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作者简介

　　劳伦斯·J．吉特曼(LawrenCe J.Gitman)
美国圣迭戈州立大学金融学教授，从普渡大学获得学士学位，从代顿大学获得MBA硕士学位，从辛辛
那提大学获得博士学位。
吉特曼是位多产的作者，发表了50多篇学术文章，并出版了多本经典教材。
吉特曼是注册金融分析师委员会的成员，并担任多本杂志的副主编。
他还任职于几家著名专业社团，如金融服务学会、金融学术协会和金融管理联合会全国荣誉学会等。
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章节摘录

版权页：插图：The obvious motivation for investing in stocks is to watch your money grow. Consider,for
example, the case of Google, the hugely successful search engine and software com-pany. If you had purchased
$10,000 worth of Google stock when the company had itsinitial public offering （IPO） on August 19, 2004, five
years later, in August 2009, thatstock would have had a market value of about $44,400. That works out to an
averageannual return of almost 35%, as compared to the -1.8% annual return generated overthe same period by the
S&amp;P 500. Unfortunately, for every story of great success in themarket, there are dozens more that don't end so
well.More often than not, most of those investment flops can be traced to bad timing,greed, poor planning, or
failure to use common sense in making investment decisions.Although these chapters on stock investments cannot
offer magic keys to suddenwealth, they do provide sound principles for formulating a successful
long-rangeinvestment program. The techniques described are proven methods that have been usedby millions of
successful investors.
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编辑推荐

《投资学基础(第11版)(英文版)》是美国商学院原版教材精选系列之一。
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